



HEAR YE! HEAR YE!

NATIONAL HISTORIC SITES ON CAPE BRETON ISLAND
LIEUX HISTORIQUES NATIONAUX DU CAP-BRETON

VOL 9, NO 12, DECEMBER - DECEMBRE, 2007

TIANS

Parks Canada and the Louisbourg 2008 organization operated a booth during the 2007 Nova Scotia Tourism Industry Association annual conference which took place in Halifax the last week of November. Jolene MacIntyre, Event Coordinator-Louisbourg 2008, Sheri Borgo, Project Manager- Louisbourg 2008, Ruby Fougere, Parks Canada and Mark Sajatovich attended the booth.

We are working with Randy Brooks and the Dept of Tourism Media Relations team to develop a Louisbourg component for the upcoming TMAC (Travel Media Association of Canada) Conference which will be held in February. We will have information kits and chocolate distributed to each of the delegates. Additionally, at least ten of the writers will arrive at the Fortress in February for a tour.

The Canadian Tourism Commission will be adding the Encampment to their Master List of Activities in Canada for 2008

Lindsay Champion will be introducing the Encampment to the English High Commissioner in London

Gabi Romberg is having the Encampment information translated into German and distributed throughout her network in Germany.



Welcome Chip!

Our new Field Unit Superintendent arrived here on December 3rd. Chips hails from the South West Ontario Field Unit and has worked for Parks for many years. Chip began his career with Parks as an interpreter at Gros Morne and then moved to CBH as a Warden so he feels quite comfortable coming back to Cape Breton.

We would like to all welcome Chip to our Island and look forward to working with him.



Parks
Canada

Parcs
Canada

Canada

Christmas Message from FUS!

When Shirley and I, along with our two brand new Cape Bretoners – Michael and Alison, left Neil's Harbour in the fall of 1986 for Northern Ontario, little did we think that nearly 22 years later, we would have an opportunity to return to the place that we have treasured since our first taste of life in Cape Breton when we arrived at Grand Anse Warden Station in June of 1982!

We are both very excited to be able to live in Louisbourg, to work with old and new colleagues and to renew our love of Cape Breton and it's people.

Our wish is that you are surrounded by the warm support of family and friends and that you take some time to relax and enjoy the Christmas Season.

In January, I hope to be able to meet each of you and to learn more about your ideas, opinions and vision for our operations in Cape Breton and the role that we can play in our communities. I hope that you will take the opportunity to make certain that I know what needs to be done to ensure that we provide memorable experiences to each of our visitors.

From our family to yours, best wishes for Christmas and the New Year.

Congratulations!!!



This bundle of joy is Carson Scott Burke born on Wednesday, November 28, 2007. Proud parents are Matthew Burke and Holly Gouthro and of course, the proud grandpa is our very own Philip Burke, Roads Foreman. We know you and Linda will have fun with this treasure!

Condolences

Our sincere condolences to Brian Harpell and his family on the death of his aunt, Flora Fiander and also on the death of his cousin, Stephen Morash.

***MERRY CHRISTMAS
EVERYONE!***

Anyone wishing to submit an article to the Hear Ye! Hear Ye!, please contact Donna MacNeil at donna.macneil@pc.gc.ca.

HEAR YE! HEAR YE!

NATIONAL HISTORIC SITES ON CAPE BRETON ISLAND
LIEUX HISTORIQUES NATIONAUX DU CAP-BRETON

VOL 9, NO 12, DECEMBER - DECEMBRE, 2007

TIANS

L'Agence Parcs Canada et les organisateurs de Louisbourg 2008 ont tenu un stand à la conférence annuelle de 2007 de l'association de l'industrie touristique de la Nouvelle-Écosse (TIANS) qui a eu lieu à Halifax au cours de la dernière semaine de novembre. Jolene MacIntyre, coordonnatrice de l'activité Louisbourg 2008, Sheri Borgo, gestionnaire du projet Louisbourg 2008, Ruby Fougere, Parcs Canada, et Mark Sajatovich se sont occupés du stand.

Nous collaborons avec Randy Brooks et l'équipe des Relations avec les médias du ministère du Tourisme à l'élaboration d'un volet sur Louisbourg pour la conférence de la TMAC (Travel Media Association of Canada) qui aura lieu en février. Nous distribuerons des trousseaux d'information et du chocolat aux délégués. En outre, au moins dix rédacteurs viendront visiter la Forteresse en février.

La Commission canadienne du tourisme ajoutera le Rassemblement à sa liste principale d'activités au Canada en 2008. Lindsay Champion présentera le Rassemblement au haut-commissaire du Royaume-Uni à Londres. Gabi Romberg fait traduire l'information sur le Rassemblement en allemand et la distribuera à son réseau en Allemagne.



Bienvenue à Chip!

Le nouveau directeur de l'Unité de gestion est arrivé le 3 décembre. Chip, qui vient de l'Unité de gestion du Sud-Ouest de l'Ontario, travaille pour Parcs Canada depuis de nombreuses années. Il a commencé sa carrière comme guide-interprète au parc national du Gros-Morne, puis a continué comme garde au parc national des Hautes-Terres-du-Cap-Breton; il est donc très à l'aise de se retrouver au cap Breton.

Nous lui souhaitons la plus cordiale des bienvenues dans notre île, et nous avons hâte de travailler avec lui.

Message de Noël du DUG!

À l'automne 1986, quand Shirley et moi, ainsi que nos deux tous nouveaux Cap-Bretonnais, Michael et Alison, avons quitté Neil's Harbour pour nous établir au Nord de l'Ontario, nous étions loin de nous douter que près de 22 ans plus tard, nous aurions la possibilité de revenir au Cap-Breton, endroit adoré dès les premiers moments de notre arrivée au poste des gardes de parc à Grand Anse en juin 1982!

Nous sommes tous deux très emballés d'avoir la chance de vivre à Louisbourg, de travailler avec d'anciens et de nouveaux collègues et de renouveler notre affection pour le Cap-Breton et ses habitants.

Nous espérons que vous serez entourés de l'appui chaleureux de votre famille et de vos amis et que vous prendrez le temps de vous détendre et de profiter du temps des Fêtes.

En janvier, je prévois vous rencontrer tous pour connaître vos idées, vos opinions ainsi que votre vision de nos activités au Cap-Breton et apprendre le rôle que nous jouons au sein de nos collectivités. Je vous invite sincèrement à me faire part de ce qui doit être fait pour assurer à chacun de nos visiteurs une expérience mémorable.

Joyeux Noël et Bonne Année à vous tous!

Félicitations!!!

Ce joli poupon, Carson Scott Burke, est né le mercredi 28 novembre 2007. Les heureux parents sont Matthew Burke et Holly Gouthro et, bien sûr, le fier grand-papa n'est nul autre que Philip Burke, contremaître des routes. Philip, nous savons que Linda et vous aurez beaucoup de plaisir avec ce petit trésor!



Condoléances

Nos plus sincères condoléances à Brian Harpell et à sa famille, à l'occasion du décès de sa tante, Flora Fiander, et de son cousin, Stephen Morash.

JOYEUX NOËL!

Pour soumettre un article à Oyez! Oyez!, écrivez à Donna MacNeil (donna.macneil@pc.gc.ca).